
 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 19. november 2024, kl. 19.00 – 21.00.  

Deltagere: Morten Kyst, Stefan Vingborg Andersen, Per Isaksen, Anders Lindstrøm, Jan Østergaard, 

Anne Esbensen. 

Fraværende: Hanne Moustgaard, Niels Brødsgaard, Jens Kildemoes. 

 

 

Dagsorden: 

1. Referat fra bestyrelsesmøde den 10. september 2024 

2. Oplæg fra Morten R. og drøftelse (Se specifikation nedenstående og vedhæftet) 

3. Kongelig Sommeropera 

4. Øvrigt program for 2025 (se seneste mail fra Niels B.) 

5. Videoovervågning og div. spørgsmål fra Jens K. 

6. Forhåndsorientering om regnskab for 2024 (Se materiale fra Per) 

7. Praktiske spørgsmål vedr. hus og område 

8. Næste møde 

9. Eventuelt. 
 
 

Referat (konklusion): 

 

1. Referat fra  bestyrelsesmøde den 10. september 2024 

Godkendt. 

 

 

2. Oplæg fra Morten R. og drøftelse (Se specifikation nedenstående og vedhæftet) 

Morten R. fremviste via computer beskrivelse af hans oplæg bl.a. med status for det sidste års 

arbejde og oplyste, at der forudsættes fremlagt et mere detaljeret projekt inden 15/2 2025, som 

omfatter første fase bestående af : Outdoor mødested med opbevaring, vandresti og udsigtspunkt, 

som tilrettelægges således, at intet blokerer for planerne om videre udbygning. 

Områdets benævnelse blev drøftet, og der var opbakning til at arbejde videre med betegnelsen 

”Søernes land”, som relaterer godt til samspil mellem natur og kultur. 

Der var opbakning til det fremlagte og enighed om, at Morten R. og Morten K. arbejder videre med 

ovenstående. 

 

 

3. Kongelig sommeropera 

Morten henviste til den indgåede aftale om Kongelig sommeropera fredag den 15. august 2025 kl. 

18.00, hvor Kultur og fritid har meddelt, at udvalget ønsker Amfi betaler mere end 15.000 kr. 

Der var enighed om, at Amfi fastholder betaling af max. 15.000 kr., hvilket Morten giver 

tilbagemelding om. 

 

 

 



 

4. Øvrigt program for 2025 (se seneste mail fra Niels B.) 

I fortsættelse af drøftede emner på sidste møde var der enighed om at arbejde videre med følgende 

emner: 

- Lisa Nilsson 

- Any Color You Like / Pink Floyd Projekt 

- Rigtige mænd / TV2 kopi Band 

Sagen genoptages på næste møde med henblik på afklaring af næste års program medio januar 

2025. 

 

 

5. Videoovervågning og div. spørgsmål fra Jens K. 

Morten orienterede om det udførte, der er efter indgået aftale, hvilket tiltrædes, idet de 2 hvide 

kameraer på klokkestabel dog skal erstattes med sorte, jf. tilbud. 

Jan og Morten har ledig computerskærm, der kan stilles til rådighed. 

 

 

6. Forhåndsorientering om regnskab for 2024 (Se materiale fra Per) 

Per orienterede om nuværende regnskabsforhold, bl.a. at der i år er bedre balance mellem køb og 

salg ved arrangementer, men der er også flere sideløbende udgifter, som indgår i årets regnskab. 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

 

 

7. Praktiske spørgsmål vedr. hus og område 

Intet på nuværende tidspunkt. 

 

 

8. Næste møde 

Tirsdag den 14/1 2025 kl. 19.30 i Servicebygningen. 

 

 

9. Eventuelt 

Morten oplyste, at han har givet tilladelse til, at Rikke bruger huset nogle timer fredag 22/11. 

 

 

 

Referent: Anne Esbensen 


